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Notulen jaarvergadering biljartclub de Vliegert 
Dinsdag 11 juni 2024 
 
 
 

1   Opening     
 
De voorzitter Pieter van de Kimmenade opent de vergadering om 13.40 uur. 
Paul Stax heeft een quiz bedacht voor de aanwezigen. Wie raadt hoeveel caramboles er zijn 
gescoord in de libre-competitie ontvangt een prijs.  
 

2   Mededelingen, Presentielijst, Ingekomen stukken 
 

Secretaris Bert Willems meldt het volgende: via de inzagemap in de biljartzaal kon kennis worden 
genomen van de notulen van de ledenvergadering van 2023, van het jaarverslag van de Secretaris 
en van het financieel jaaroverzicht 2023 en de begroting 2024. Er zijn geen vragen of opmerkingen 
daarover ontvangen. 
Er is bericht van verhindering ontvangen van 20 leden. Er zijn ter vergadering 61 leden aanwezig. 
Op een totaal van 126 leden is dit een mooie opkomst. Het ledental is sinds de vorige 
ledenvergadering met 13 toegenomen (18 nieuwe aanmeldingen en 5 opzeggingen). De gemiddelde 
leeftijd van alle leden is 77,5 jaar; de jongste is 54 en de oudste is 94 jaar. 
Afgelopen jaar is de biljartzaal opgeknapt, diverse attributen zijn opgeruimd (deel van de bekers, 
vitrinekast). Ad Brouwers heeft een voorstel ingediend om de lijstjes met de namen van ereleden 
en leden van verdienste bij de ingang op te hangen, om daarmee aandacht te blijven schenken aan 
leden die veel hebben bijgedragen aan onze club. Dit wordt aangenomen. 
Wim Kersten heeft gevraagd om de website te updaten en dit zal worden gedaan. 
Door het bestuur is besloten de ledenvergadering voortaan vroeger in het jaar te houden en wel de 
eerstvolgende op dinsdag 4 maart 2025. 
Ed Hemmes gaat als opvolger van de overleden Jan van Hoof de coördinatie van de stadscompetitie 
op zich nemen. Verder is Jan Vesters kampioen geworden in de PK 2e klas. 

 
3 Kascommissie 
 

Peter van Deursen en Toon Koolen hebben de kascontrole gedaan. Toon licht een desbetreffende 
verklaring toe. Op zijn voorstel wordt het bestuur gedechargeerd voor het gevoerde financiële 
beleid.  De nieuwe kascommissie zal bestaan uit Peter van Deursen en Ben Janssen. Als reserve lid 
wordt benoemd Hans Janssen. 
 

4    Het Financieel overzicht 
 

Presentatie van de jaarcijfers en goedkeuring begroting 2024 door Henk Groenemans.  
Dit wordt door de vergadering goedgekeurd.  
Er was geen presentatiemogelijkheid op een scherm, vandaar een mondelinge toelichting.  
De exploitatie 2023 (opbrengsten minus kosten) komt uit op een klein positief resultaat van € 13. 
Het eigen vermogen ultimo 2023 is € 2.053. De contributie is al vele jaren hetzelfde gebleven. 
De opbrengsten bestaan uit contributie, biljartlessen en de gevraagde eigen bijdragen voor de 
diverse toernooien. Deze zijn echter nu niet toereikend zijn om kostenstijgingen van consumpties, 
vervangingsinvesteringen en het reserveren voor het 50-jarig jubileum in 2031 op te vangen. 
Vandaar dat een contributieverhoging van € 16 naar € 20 nodig is.  
De financiële reserve voor wedstrijdshirts stadscompetitie gaat vervallen. De deelnemers aan deze 
competitie betalen in de komende 1 à 2 jaar geen eigen bijdrage, de afdracht aan de 
Stadscompetitie wordt dan bekostigd uit deze reserve. 
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De opbrengst van de biljartklokken gaat naar de Kersenplukkers, die daarmee een belangrijk deel 
bekostigen van de vernieuwing van de biljartlakens. 
 
 

5  Presentatie van de Wedstrijdleiding 
  

Paul Stax presenteert namens de Wedstrijd Leiding (Walter van de Westen en Paul Stax) de 
gebeurtenissen van afgelopen jaren en de resultaten van de competities en toernooien.  Daarna 
volgde de planning voor het komend seizoen, waarbij gestart wordt met de libre-competitie op 26 
augustus. Paul riep de deelnemers op de groepsleiders te helpen door bij verhindering tijdig af te 
melden. Zij hebben er veel werk aan. 
 

6    Voorstellen door het bestuur 

De voorzitter licht in het kort de voorstellen van het bestuur toe. De contributie voor 2025 te 

verhogen van € 16 naar € 20. Verder de voorstellen voor de te houden competities en toernooien. 

Op 17 augustus is er een middag voor de vrijwilligers. Op vrijdag 23 augustus worden de 

biljartlakens vernieuwd. De voorstellen worden goedgekeurd.  

 
7  Bestuursverkiezing 

 
Er is geen voordracht voor het bestuurslidmaatschap vanuit de leden gekomen.  
Het bestuur stelt voor Peter van Lierop te benoemen tot bestuurslid. De vergadering is akkoord. 
Pieter van de Kimmenade treedt na 2 jaar af als voorzitter. In zijn plaats wordt Peter van Lierop 
benoemd als nieuwe voorzitter.  Peter dankt de vergadering voor zijn benoeming en geeft een 
toelichting op zijn motivatie om bestuurslid en voorzitter te worden. In zijn woord geeft hij aan de 
vereniging te ervaren als een warme en sociale vereniging. 
 

8  P A U Z E (met hapje en drankje van de club) 
 

9 Huldiging kampioenen en jubilarissen 
 
Winnaar van de quiz werd Cor van de Westen. Hij raadde het aantal libre-competitie-caramboles 
(bij benadering) het beste, namelijk 71.000 en verdiende er een fles wijn mee. 
 
Als Kampioen Libre 2024 is Ad Kersten als winnaar gehuldigd. Kampioen Bandstoten 2024 
werd Leon van Hoek.  Beiden ontvingen een trofee als blijvende herinnering. 
 
Namens het team dat winnaar werd van het lentetoernooi nam Maria van de Kimmenade de 
wisselbeker in ontvangst. 
 
Jubilarissen jaarvergadering 11 juni 2024 
De volgende personen zijn gehuldigd met een flesje wijn: 
 
12, 5 jaar Lid   
Jos van den Broek, Jan Brussee, Pieter Driessen, Hudi den Toom, Martin Tuit, Antoine van der Vleuten. 
 
20 jaar Lid 
Harrie Gevers, Maria van de Kimmenade, Huub van de Rijt, Dorine Smirk, Harrie Suurs. 
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10 Rondvraag 
 
Ger Brandsen: Goedkope biljartkrijtjes veroorzaken veel stof op het biljart. Heeft zelf goede 
ervaring met het merk Buffalo; kunnen die verplicht worden gesteld? Wim Kersten beaamt dat de 
luchtfilters veel blauw krijtstof bevatten. Antwoord is dat die verplichting niet kan. Wel een advies 
om niet boven het biljart te krijten en ballen te poetsen. Wedstrijdleiding zal onderzoek doen en 
een advies uitbrengen. 
 
Antoon van Hoof vraagt om meer aandacht voor zieke mensen die vaak niets horen van de club of 
clubgenoten. Antwoord is dat het bestuur niet altijd hoort dat er problemen zijn; de een wel en de 
ander geen aandacht geven geeft scheve verhoudingen, vandaar dat al eerder een oproep is gedaan 
om via de eigen groep (teamleider) aandacht te schenken aan betrokkenen. 
 
Mart Verhallen vraagt waarom de biljartzaal in deze tijd ’s morgens niet open is. Geantwoord wordt 
dat de biljartzaal alleen tijdens de schoolvakantie, 15 juli tot 24 augustus, in de ochtenden gesloten 
zal zijn. Vanaf 1 mei is er in de ochtenden ook geen barbezetting en is men afhankelijk van een 
sleutelhouder die opent en sluit.  
 
Joop van Zwet bedankt namens De Kersenplukkers voor de uitnodiging, voor de vele nieuwe leden, 
voor de grote opkomst en betrokkenheid van de leden; wenst de nieuwe voorzitter veel succes toe. 
Ook hoopt hij dat we de groei in ledental erin houden. 
 

11.   Sluiting 
 

Pieter bedankt alle leden en vrijwilligers; wenst iedereen wel thuis, of een goede ‘na-vergadering’ 
en sluit de vergadering rond 15.45 uur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


